
Fribergavägens samfällighetsförening 

Styrelsemöte 241007 

 

Närvarande: Mattias Nordström, Johanna Engman, Ragnar Nordström, Lars Andersson, Thomas 
Persson (adj, vägfogde).  

 

1. Närvaro 

Vid dagens möte var vi tre ordinarie ledamöter och en suppleant. Vi hade fått återbud från några 
men inte alla. Det är bra om alla som inte kan komma hör av sig så att vi i förväg kan veta om vi är 
beslutsmässiga.  

 

2. Dikning 

Vi har fått in anbud enligt utskickad förfrågan från PEAB, LM Eklund Entreprenad AB och Thomas 
Persson och inväntar anbud från Jörgen Björkqvist som fick förfrågan sent pga fel mailadress. 
Ribbingebäcks gård avstår från att lämna anbud.  

Vi har även fått in ett anbud med ett alternativt genomförande från Enköpings schaktmaskiner 
AB. Detta bygger på att vägbanan och dikets vägslänt hyvlas med stor väghyvel med bladen 
ställda så att grus i diket återförs till vägen och vägens bredd och profil justeras. Upphyvlat 
material som inte är grus fångas upp och borttransporteras med hjälp av separat efterföljande 
maskin med skopa/ sorteringsverk.  Metoden innebär att vi får dikning av vägslänt, kantskärning 
och hyvling i ett.  

Vi gick igenom anbuden och beslutade att gå vidare med metod enligt Enköpings 
schaktmaskiner.  Ev behov av kompletterande schakt handlas upp av någon av de som lämnat 
anbud enligt ovan. Beslut om detta tas efter 18/10 när vi träffat Enköpings schaktmaskiner på 
plats för att gå igenom genomförande mm.  

Vi ska begära in referensprojekt från Enköpings schaktmaskiner och i kontrakt skriva in krav på 
besiktning och garanti. 

Vi beslutade att arbetet ska beställas snarast efter genomgång 18/10 (förutsatt att inga hinder 
uppkommer vid mötet) och att arbetet ska genomföras våren 2025.  

Kostnaden för dikning, efterföljande kompletteringsshakt, grusning och saltning kommer enligt 
anbud att hålla sig inom budget. 

 

3. Nästa möte 

Nästa möte 27/11 kl 19.00 hos Mattias.  

 

/ Mattias Nordström  


